
Zápis

z jednání konference delegátů TJ Kotva Braník

konané dne 27.3.2017

Program jednání konference :

1. Zahájení

2. Volba pracovního předsednictva, zapisovatele, ověřovatelů a komisí

3. Zpráva o činnosti a hospodaření TJ Kotva Braník za rok 2016 a návrh rozpočtu TJ

Kotva Braník na rok 2017

4. Zpráva kontrolní komise

5. Zpráva mandátové komise

6. Diskuse, různé

7. Usnesení konference

8. Závěr

1. Zahájení

Jednání konference zahájil předseda TJ Kotva Braník, Petr Laník.

2. Volba pracovního předsednictva, zapisovatele, ověřovatelů a komisí

Pracovní předsednictvo nebylo voleno, jednání konference vedl P.Laník.

Konference zvolila mandátovou komisi ve složení J.Vojta, V.Sova a M.Svatý a návrhovou

komisi ve složení P.Plašil, J.Ostrý a J.Černý. Zapisovatelkou byla zvolena P.Svobodová a

ověřovatelem zápisu byl zvolen J.Šťastný.

3. Zpráva o činnosti a hospodaření TJ Kotva Braník za rok 2016 a návrh rozpočtu TJ

Kotva Braník na rok 2017

Petr Laník přednesl zprávu o činnosti TJ v roce 2016. Konstatoval, že rekonstrukce

tělocvičny byla ukončena novou podlahou, 80% nákladů bylo hrazeno z dotace, zbylých

10.000,-Kč z prostředků TJ.

Začátkem října 2016 došlo ke změně správce ubytovacího zařízení, manžele Peterovi

vystřídala paní Hana Pazderová. Zajištění recepce je v její kompetenci, své služby

fakturuje, což by mělo zajistit snížení našich nákladů ( odvody na soc. a zdrav. pojištění).

V porovnání výsledků X-XII/2016 se stejným obdobím roku 2015 se jeví 10% nárůst tržeb,

poptávka po ubytování stoupá, kapacita pokojů je využita. Zhoršila se však kvalita úklidu

(zajišťuje externě p.Posejpal), je na místě úvaha, zda by pí.Pazderová nepřevzala i úklid,

zajišťovala by provoz budovy jako celku.

Je patrné zlepšení služeb v restauraci – nabídka, prostředí, personál.
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Pokračuje spolupráce s veslařským oddílem Smíchov – využívají trenažérovnu (dříve

klubovna), tělocvičnu a posilovnu. Členové TJ mají stále přednost v tělocvičně a

posilovně, trenažérovna je pronajata, avšak i tam lze po domluvě (prostřednictvím VTJ)

využít trenažéry našimi členy. P.Laník konstatoval, že VTJ měl zřejmě pronájem klubovny

více projednal se členy TJ, viděl především ekonomickou stránku a podcenil vztah zejména

dlouholetých členů TJ k loděnici. Řešením všech setkávání je restaurace s lepším

prostředím i obsluhou.

P.Laník zmínil i několik nedorozumění ohledně klubovny OPT. Byla několikrát využita pro

ubytování hostů bez projednání s výborem OPT a došlo k situaci, kdy OPT v plánovaném

termínu nemohl svou klubovnu využít. V souvislosti s tím odpověděl předseda TJ na

otevřený dopis OPT, že VTJ zamýšlí rozšířit klubovnu OPT o vedlejší kancelář ( po

p.Peterovi) a v letošním roce neplánuje využívat klubovnu OPT k ubytování hostů.

Současně předseda TJ slíbil v odpovědi na otevřený dopis OPT pravidelné informování

výborů oddílů o financích TJ – měsíční zasílání tabulek příjmů a výdajů, rovněž vyslovil

omluvu za zpoždění (leden a únor).

P.Laník informoval, že pokračuje i v letošním roce nájem kempu od Povodí Vltavy, a to na

6 měsíců od 1.dubna.

Valšovky – na konci roku 2016 se řešily problémy s vodou, je připraveno vyřízení

stavebního povolení na studnu, avšak je třeba prvořadě vyřešit finance na její vybudování.

Náklady se odhadují ve výši cca 300.000,-Kč, varianty řešení je nutno prodiskutovat.

Co se týká sportovní činnosti TJ – v roce 2016 uspořádala TJ Den otevřených dveří pro

širokou veřejnost, akce byla poměrně úspěšná. Na podzim jsme pak oslavili 90.výročí

trvání TJ spojené s tradičním Klubákem. P.Laník poděkoval za organizaci F.Jančarovi a

oddílům za spolupráci na průběhu Klubáku. Další sportovní akce by měly představit oddíly

v rámci svých prezentací.

Hospodaření TJ v roce 2016 a návrh rozpočtu na rok 2017

Petr Laník přednesl zprávu o hospodaření TJ v roce 2016 a návrh rozpočtu na rok 2017.

Pokud se týká výdajů, došlo v roce 2016 k růstu nákladů za energie o cca 53.000,-Kč na

760.000,-Kč. Důvodem byl zvýšený provoz v loděnici, k nárůstu došlo i přes snížení cen

energií. Dalšími hlavními výdaji byly platby na mzdy a odvody na soc. a zdrav.pojištění, za

účetnictví, mzdové účetnictví a úklid v celkové částce cca 1,100.000,-Kč. V neposlední

řadě je třeba zmínit nájem za pozemky Povodí Vltavy, činil cca 285.000,-Kč, nákup

drobného hmotného majetku (160.000,-Kč) a údržba majetku (225.000,-Kč). V průběhu

roku došlo ke změně správce ubyt.zařízení, nadále budou tyto služby fakturovány.

Zdrojem příjmů byly v loňském roce především ubytovací služby (cca 1,690.000,-Kč),

nájmy kanceláří, skladu Seva a restaurace (cca 340.000) a pronájmy tělovýchovných

zařízení, skříněk, krakorců, sauny a tělocvičny (cca 235.000,-Kč). Součástí příjmů jsou

členské příspěvky, jejich výběr vzrostl při nárůstu členské základny na 285.000,-Kč. Dále se

TJ podařilo v loňském roce získat několik dotací od různých subjektů, a to na údržbu a

provoz loděnice, ale zejména na sportovní činnost.
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Podrobný přehled příjmů a výdajů byl na konferenci k dispozici v projekci a je přílohou

zápisu z konference.

Účastníci konference byli seznámeni s výsledky hospodaření jednotlivých oddílů s tím, že

zůstatky se oddílům převádí do roku 2017. Pouze výsledek oddílu kanoepola je zkreslen,

přebytek na účtě se rovná nečerpané dotaci, která byla vrácena až v lednu 2017.

Předseda TJ navrhl konferenci schválit hospodaření TJ i oddílů. Konstatoval, že v účetnictví

jednoty i oddílů se vyskytly chyby, podklady pro zprávu obdržel až den před konferencí, a

navrhl, aby kontrolní komise ve spolupráci s VTJ provedla kontrolu účetnictví co do

správnosti zaúčtování položek.

Rozpočet na rok 2017 je opět možno vytvořit jen rámcově a je navržen jako ziskový. Je

předpoklad růstu příjmů z ubytování i nájmů. V této souvislosti P.Laník zmínil Klub dračích

lodí z Císařské louky, který s námi bude uzavírat smlouvu na uskladnění lodí. Členové

budou platit komerční nájem, budou využívat zázemí loděnice a vybudují další molo pro

přístup do vody. Jedná se o dalších pronájmech kempu na letní sezonu. Pro letošní rok

jsme již obdrželi dotaci na rekonstrukci rozvodů vody ve výši 400.000,-Kč (rekonstrukce

již probíhá), další dotace na provoz i na sportovní činnost jsou přislíbeny či ve stádiu

podané žádosti.

Návrh činnosti TJ na rok 2017

P.Laník přednesl rovněž návrh činnosti TJ na letošní rok. Činnost bude obdobná jako

v letech minulých a bude probíhat zejména v oddílech. TJ bude znovu pořádat Den

otevřených dveří (15.7.2017) – žádost na oddíly o pomoc při organizaci. Tradičně bude TJ

pořádat podzimní Klubák ( přesný termín ještě není stanoven, pravděpodobně 1.víkend

v říjnu).

Autokemp – otevřen od začátku dubna, proběhla už jedna brigáda, další je v plánu. Cílem

je postupné vylepšování areálu v rámci brigádnické povinnosti členů. TJ obdržela i návrhy

na zrušení brigádnické povinnosti, ale chybí sounáležitost členů. Svědčí o tom i výše

poplatků za neodpracované brigády ( přes 30.000,-Kč).

Postupná rekonstrukce budovy – letos zejména rekonstrukce rozvodů, které jsou

v havarijním stavu. Cílem je zlepšení kvality nabízených služeb a tím i vyšší příjmy.

Složení VTJ – z výboru odstoupil Michal Přibyl, je nutné výbor doplnit. P.Laník konstatuje,

že jediným kandidátem na uvolněné místo ve VTJ je zatím Tomáš Michal (OLT), pokud

nevzejde někdo další z řad delegátů. Dále navrhuje dovolit člena VTJ na dnešní

konferenci, či per rolam do konce dubna.

VTJ si dává za cíl zejména dotáhnout do pořádku administrativu TJ, revizi vnitřních řádů a

směrnic a aktualizaci členské databáze. Dále předseda zmínil značný podíl práce Filipa

Jančara pro TJ.
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VTJ rovněž uvažuje o změně jednak účetní, ale i systému (externí se neosvědčil, vše trvá

dlouho a doklady jsou mimo Kotvu). Rovněž má VTJ v plánu i změnu účetního softwaru na

některý z běžně používaných.

P.Laník dále přednesl úvahu o změně banky s cílem zjednodušit účetní operace a navrhl

do diskuse zřízení podúčtů pro jednotlivé oddíly, které by si je spravovaly.

Dále předseda zmínil, že od loňského roku působí v Kotvě samostatný oddíl kanoepola a

je třeba, aby jeho zápisy byly řádně zasílány na email TJ, tak jako u ostatních oddílů.

Stanovy TJ – předseda ujistil delegáty, že současné Stanovy nejsou v rozporu se zněním

Občanského zákoníku. Na nových je však potřeba pracovat v rámci oddílů. Návrhy

následně zpracují právníci. Předpoklad schvalování nových stanov je na příští konferenci.

4. Zpráva kontrolní komise

Vláďa Martínek přednesl zprávu kontrolní komise. KK pracovala ve složení V.Martínek,

J.Novotná, K.Krupková. Jednání VTJ se zúčastňovali dle potřeby.

V roce 2016 dokončila KK kontrolu účetních dokladů za rok 2015. Byly zjištěny drobné

nedostatky, účetní dokumentace byla dle připomínek následně opravena, VTJ byl

informován.

Účetní doklady za rok 2016 jsou kontrolovány průběžně, ale rok 2016 z hlediska kontroly

není ukončen. KK má dosud 19 připomínek. Práci KK komplikuje skutečnost, že doklady

nejsou fyzicky v kanceláři TJ, ale u účetní doma. Tato situace komplikuje práci KK.

KK obdržela žádost výboru OLT o přezkoumání rozporu směrnice č.9 se zněním Stanov ve

věci kompetence k rozhodování o užívání majetku TJ. V této věci jde zejména o rozhodnutí

o uzavření chalupy na Valšovkách a komu tato kompetence přísluší. V.Martínek

konstatoval, že KK považuje uzavření chalupy za provozní záležitost, která je v souladu se

směrnicí č.9 i se Stanovami TJ. Směrnice č.9 a Stanovy TJ nejsou v rozporu. V Martínek

uvedl, že písemné stanovisko KK k této věci zašle KK na VTJ.

5. Zpráva mandátové komise

Jirka Vojta přednesl zprávu mandátové komise. Ze 71 pozvaných delegátů je přítomno 67

delegátů, tj. 94,4% pozvaných. Konference je usnášeníschopná.

Po zprávě mandátové komise následovala přestávka a poté proběhly :
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Prezentace činnosti oddílů za rok 2016 :

Za OVT přednesl prezentaci Michal Krupka - projekce fotografií z jednotlivých akcí,

proběhlo cca 12 organizovaných akcí + ještě různé malé akce, vloni jarní toky nebyly, bylo

málo sněhu, seekajaky Speewald, vyjížďky v loděnici, letos Meklenburská jezera.

Původní autobusové zájezdy jsou minulostí, v současné době vyjíždí cca 25 lidí (auta +

vleky).

Za OPT přednesl prezentaci Vláďa Martínek - prezentoval fotografie ze zájezdu OPT do

Francie, květen 2016, 1 týden, 9 účastníků, Voguezy + splutí řeky Saone.

Za OLT vystoupil Tomáš Michal s omluvou, že prezentace není připravena. Nicméně pozval

všechny přítomné na Valšovky. Upozornil, že momentálně jsou problémy s vodou. Doplnil

Tomáš Přibyl a pozval na Velikonoce na Valšovky.

Za kanoepolo přednesl prezentaci Petr Ježdík - projekce fotografií ze závodů a výčet akcí :

v loňském roce 1.ročník Otevřeného poháru, letos se bude opakovat (Týn nad Vltavou,

Chomutov, Jablonec n.N., Zlín). Koncem května se bude konat Pražský mezinárodní turnaj,

na přelomu srpna a září 4.ročník otevřeného Mistrovství ČR (8-16 let).

Úspěchy : 11.místo žen na MS v Itálii, letos junioři na MS Sev.Irska do Belfastu.

6. Diskuze, různé

V rámci tohoto bodu proběhlo hlasování :

● O zřízení podúčtů u banky pro jednotlivé oddíly s cílem umožnit oddílům správu

financí současně s TJ - návrh nebyl přijat

● Volba na doplnění člena VTJ - kandidát Tomáš Michal (OLT) byl zvolen do výboru

TJ

L.Bakla – seznámil delegáty se svou prací v propagaci TJ. Tři rok dosud zpracovával

webové stránky a facebook Kotvy, snažil se tvořit obraz o TJ navenek. Zpracoval cca 40 let

historie jednoty ( je na stránkách jednoty) a připomněl, že je potřeba zpracovat dalších 50

let.

Poukázal na některá důležitá či zlomová období v historii TJ. Oznámil, že končí svou

činnost v propagaci TJ a loučí se i jako člen TJ.

zástupce oddílu kanoepola – konstatoval, že v zátoce se stále vyplavují odpadky, je

potřeba řešit čistý a bezpečný přístup do vody, kanoepolisti mají mnoho dětí a jde o jejich

bezpečnost.

P.Laník – zmínil nesrovnalosti, které se týkají nové členské schůze OVT, a upozornil, že je

třeba dávat pozor na chyby, jejichž prostřednictvím by se daly napadnout závěry schůze.
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7. Usnesení konference delegátů
Konference delegátů TJ Kotva Braník přijala hlasováním toto usnesení, jehož návrh

přednesl P.Plašil :

a/ KD schválila Zprávu o činnosti TJ a hospodaření TJ Kotva Braník za rok 2016

b/ KD schválila rozpočet TJ Kotva Braník na rok 2017

c/ KD schválila zprávu kontrolní komise TJ Kotva Braník za rok 2016

d/ KD schválila zprávu mandátové komise

e/ KD zvolila nového člena výboru TJ – Tomáše Michala

f/ KD neschválila zřízení samostatných běžných účtů pro jednotlivé oddíly

Pro přijetí usnesení hlasovalo 66 delegátů, 1 delegát se zdržel, proti přijetí usnesení

nehlasoval nikdo z přítomných.

8. Závěr

Po ukončení hlasování o usnesení bylo jednání konference ukončeno.

Zapsala : Pavla Svobodová

Ověřil : Jakub Šťastný
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Příloha zápisu - výsledky hospodaření TJ Kotva Braník za rok 2016

položka návrh 2016
skutečnost
2016 návrh 2017

Výdaje [. Kč ]

501 Spotřeba materiálu 200 000,00 319 348,77 305000

502  Spotřeba energií 705 000,00 712198,55 735000
5021  Elektrická energie 220 000,00 246 217,75 250000

5022  Plyn 420 000,00 394 278,54 400000

5023  Vodné 65 000,00 71 702,26 85000
51
 Služby 1 319 000,00 1 159 947,60 1 953 500,00
511         Opravy a údržba 250 000,00 151 793,82 555000

512,13    cestovné, representace 40 000,00 53 237,00 50000

518 -Ostatní služby 1 029 000,00 954 916,78 1 348 500,00

   51810-poskytnuté provize 7 000,00 10 824,79 11000
   51823-nájmy (tělovýchovné
zařízení-PVL) 320 000,00 283 592,00 285000

   51830  Výkony spojů 20 000,00 13 769,19 14000

   51850  Náklady na sportovní činnost 310 000,00 0,00 77500

   51852náklady na saunu 20 000,00 0,00 0

   51860  odvoz odpadků 20 000,00 12 401,50 13000

   51861,9 Stočné 40 000,00 57 356,40 65000

   51870 Ostatní služby 120 000,00 460 617,70 780000

   51871 Inzerce, reklama 2 000,00 1 868,00 0

   51872 Praní prádla 0,00 12 437,00 0
   51874-Poradenství, právní služby a
pod. 150 000,00 85 000,20 85000

   51876-revize 20 000,00 17 050,00 18000

52 Osobní náklady 850 000,00 631 888,00 80000

53-4 Daně, poplatky, pojištění 120 000,00 90 227,18 90 160,00
532,538  Daň z nemovitostí, ostatní 15 000,00 9 036,18 9160

54810     Škody, nedobytné pohledávky 0,00 0 0

 5491+2   Pojištění 65 000,00 57 900,00 56000

 5493,94  Bankovní a jiné poplatky 35 000,00 23 291,00 25000

551-odpisy 160 000,00 52 916,00 53000

ostatní 93 601,23 120000

Výdaje celkem

3 309
000,00 3 007 211,33

3 283
660,00

Výdaje celkem včetně odpisů
3 469

000,00 3 060 127,33

3 336
660,00

Příjmy 0,00

602,4  Tržby za služby 2 725 500,00 2 361 718,31 2 722 500,00

60211 Tržby ze sportovní činnosti 350 000,00 9 750,00 9 500,00
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60212 Skříňky, krakorce 45 000,00 46 338,46 45000
60213 tržby-půjčení sportovních
potřeb 500 5 508,40 5500

60214 uskladnění lodí 30 000,00 17 355,25 17000

60216  Tržby za Peugeota 0,00 0,00 0,00

60221  Tržby za saunu 35 000,00 31 590,00 30000

60220,22  Tržby za tělocvičnu 20 000,00 142 031,00 270500

60224-tržby Valšovky 130 000,00 0 0

60231-pronájem klubovny 15 000,00 0 0

60230,2  Pronájem nebyt. prostor 250 000,00 340 996,30 400000

60260 Tržby za ubytovnu 1 550 000,00 1 477 334,37 1600000

60261-Tržby za A 220 000,00 213 880,00 220000

60270 tržby za ostatní služby 20 000,00 7 140,65 0

60271 tržby za nájem a služby 30 000,00 54 602,64 125000

60272 Ostatní služby-nájem zařízení 30 000,00 0 0

64410  úroky z b.ú. 0,00 69,33 0

64910 haléř. vyrovnání 0,00 0 0

64920 jiné výnosy, náhrada škod 0,00 15 121,91 0

68-ostatní příjmy 620 000,00 374 145,00 345 000,00

6842  Oddílové příspěvky 75 000,00 41 120,00 20000

6841  Členské příspěvky 285 000,00 284 195,00 290000

6845  Neodpracované brigád 26 000,00 31 500,00 20000
6844,11 Zápisné, mimořádné
příspěvky 20 000,00 17 330,00 15000

Dotace 50 000,00 144 309,00 465000

ostatní 15 621,91

Příjmy celkem s dotacemi

3 395
500,00

2 880
172,31

3 532
500,00

Příjmy bez dotací

3 345
500,00

2 735
863,31

3 067
500,00

Rozdíl +/- bez odpisů 86 500,00 -127 039,02 248 840,00

Rozdíl +/- včetně odpisů -73 500,00 -179 955,02 195 840,00

Hospodaření oddílů v r. 2016

oddíl
náklad
y

výnosy
Zisk
2016

Ztráta
2016

Na účtu oddílu
2015

Na účtu oddílu
2016

OVT 39539 53364 13825  38645 52470

TOM 254931
25495

0
19  1015 1034

OLT 90435
10088

5
10450  -66 783,90 -26 648,90

VAL 93545
12323

0
29685    

OPT 53098 52081  1017 17813,69 16797
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SLA 0 0   1800  

KP 226478
29275

0
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758025
87726
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120251 1017 -7510 109925
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Zpráva o hospodaření TJ KOTVA Braník v roce 2016 a návrh rozpočtu 2017.
Na rozdíl od předešlého roku jsme se v roce 2016 nemohli spoléhat na podporu ve formě

vyplaceného plnění pojistné události.

Stejně jako v loňském roce jsme se zaměřili na snižování částek vydávaných za služby.
S ohledem na zvýšený provoz v loděnici došlo sice ke snížení cen za elektřinu a plyn, ale díky
zvýšené spotřebě a nárůstu ceny vody došlo k růstu nákladů za energie o cca 53000,- Kč ze
716000,- Kč na 760000,-Kč

Dalšími hlavními výdaji v loňském roce byly výdaje na mzdy a s nimi spojené odvody na
sociální a zdravotní pojištění a částky fakturované za správu členské evidence, účetnictví,
mzdové účetnictví a úklidové služby v částce cca 1100000,-Kč. V průběhu roku jsme přistoupili
i ke změně správce ubytovacího zařízení a fakturaci těchto služeb, od čehož si slibujeme další
snížení nákladů zejména odbouráním nákladů na povinné odvody pojištění.

Nedílnou součástí nákladů je samozřejmě nájem, který platíme Povodí Vltava u kterého
předpokládáme, že se nebude v následujících letech výrazně zvažovat. Bohužel uvažovat o
případném možném snížení nájmu je momentálně asi bezpředmětné. Nájem za pozemky a kemp
se nyní pohybuje okolo 285000,-Kč za rok.

V loňském roce jsme pořídili drobný hmotný majetek v částce cca 160000,-Kč a na opravy a
údržbu majetku jsme spotřebovali cca 225000,-Kč.

Ve výnosech je samozřejmě nejvyšším příjmem příjem za ubytovací služby (ubytovna a
autokemp) cca 1690000,-Kč. Dalším důležitým příjmem byly nájmy kanceláří s skladu Seva a
restaurace za cca 340000,-Kč. Za pronájmy krákorců a skříněk, tělovýchovných zařízení a
uskladnění lodí cca 200000,-Kč a za saunu s tělocvičnou 35000,-Kč.

Nedílnou součástí příjmů jsou i členské příspěvky, které při nárůstu členské základny vzrostly
na cca 285000,-Kč.

V loňském roce se nám podařilo získat následující dotace

PTU(MŠMT) program IV běžná údržba a provoz 38600
MŠMT program VIII činnost sportovních klubů a oddílů - mládež 49000
MHMP turnaj kanoepola 200000
MHMP oprava podlahy telocvicny 50000
MHMP seakajakove vyjizdky 50000
PRAHA 4 Juniorské mistrovství ČR 30000
Sportuj s nami Den otevřených dveří 8000
Sportuj s nami Rio Botičo 12000
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Sportuj s nami Vánoční Sázava 10000
CSK 14730

Šedě označené šly do rozpočtu jednoty, ostatní pak do rozpočtů oddílu. Dotaci na turnaj
kanoepola se bohužel nepodařilo využít v plné výši a část musela být vrácena.

Další náklady a výnosy uvidíte v přiložené tabulce s porovnáním skutečného stavu za rok
2015, rozpočtu na rok 2016, skutečného stavu za rok 2016 a rozpočtu na rok 2017

položka návrh 2016
skutečnost
2016 návrh 2017

Výdaje [. Kč ]

501 Spotřeba materiálu 200 000,00 319 348,77 305000

502  Spotřeba energií 705 000,00 712198,55 735000
5021  Elektrická energie 220 000,00 246 217,75 250000
5022  Plyn 420 000,00 394 278,54 400000
5023  Vodné 65 000,00 71 702,26 85000

51
 Služby 1 319 000,00 1 159 947,60 1 953 500,00
511         Opravy a údržba 250 000,00 151 793,82 555000
512,13    cestovné, representace 40 000,00 53 237,00 50000
518 -Ostatní služby 1 029 000,00 954 916,78 1 348 500,00

   51810-poskytnuté provize 7 000,00 10 824,79 11000
   51823-nájmy (tělovýchovné zařízení-PVL) 320 000,00 283 592,00 285000
   51830  Výkony spojů 20 000,00 13 769,19 14000
   51850  Náklady na sportovní činnost 310 000,00 0,00 77500
   51852náklady na saunu 20 000,00 0,00 0
   51860  odvoz odpadků 20 000,00 12 401,50 13000
   51861,9 Stočné 40 000,00 57 356,40 65000
   51870 Ostatní služby 120 000,00 460 617,70 780000
   51871 Inzerce, reklama 2 000,00 1 868,00 0
   51872 Praní prádla 0,00 12 437,00 0
   51874-Poradenství, právní služby a pod. 150 000,00 85 000,20 85000
   51876-revize 20 000,00 17 050,00 18000

52 Osobní náklady 850 000,00 631 888,00 80000

53-4 Daně, poplatky, pojištění 120 000,00 90 227,18 90 160,00
532,538  Daň z nemovitostí, ostatní 15 000,00 9 036,18 9160
54810     Škody, nedobytné pohledávky 0,00 0 0
 5491+2   Pojištění 65 000,00 57 900,00 56000
 5493,94  Bankovní a jiné poplatky 35 000,00 23 291,00 25000

551-odpisy 160 000,00 52 916,00 53000

ostatní 93 601,23 120000
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Výdaje celkem

3 309
000,00 3 007 211,33 3 283 660,00

Výdaje celkem včetně odpisů
3 469

000,00 3 060 127,33 3 336 660,00
Příjmy 0,00
602,4  Tržby za služby 2 725 500,00 2 361 718,31 2 722 500,00

60211 Tržby ze sportovní činnosti 350 000,00 9 750,00 9 500,00
60212 Skříňky, krakorce 45 000,00 46 338,46 45000
60213 tržby-půjčení sportovních potřeb 500 5 508,40 5500
60214 uskladnění lodí 30 000,00 17 355,25 17000
60216  Tržby za Peugeota 0,00 0,00 0,00
60221  Tržby za saunu 35 000,00 31 590,00 30000
60220,22  Tržby za tělocvičnu 20 000,00 142 031,00 270500
60224-tržby Valšovky 130 000,00 0 0
60231-pronájem klubovny 15 000,00 0 0
60230,2  Pronájem nebyt. prostor 250 000,00 340 996,30 400000
60260 Tržby za ubytovnu 1 550 000,00 1 477 334,37 1600000
60261-Tržby za A 220 000,00 213 880,00 220000
60270 tržby za ostatní služby 20 000,00 7 140,65 0
60271 tržby za nájem a služby 30 000,00 54 602,64 125000
60272 Ostatní služby-nájem zařízení 30 000,00 0 0
64410  úroky z b.ú. 0,00 69,33 0
64910 haléř. vyrovnání 0,00 0 0
64920 jiné výnosy, náhrada škod 0,00 15 121,91 0

68-ostatní příjmy 620 000,00 374 145,00 345 000,00
6842  Oddílové příspěvky 75 000,00 41 120,00 20000
6841  Členské příspěvky 285 000,00 284 195,00 290000
6845  Neodpracované brigád 26 000,00 31 500,00 20000
6844,11 Zápisné, mimořádné příspěvky 20 000,00 17 330,00 15000

Dotace 50 000,00 144 309,00 465000
ostatní 15 621,91

Příjmy celkem s dotacemi

3 395
500,00

2 880
172,31 3 532 500,00

Příjmy bez dotací

3 345
500,00

2 735
863,31 3 067 500,00

Rozdíl +/- bez odpisů 86 500,00 -127 039,02 248 840,00
Rozdíl +/- včetně odpisů -73 500,00 -179 955,02 195 840,00
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Oproti loňskému roku se nám podařilo snížit náklady o cca 350000,-Kč. Ostatní příjmy se
nám oproti roku podařilo zvýšit o cca 215000,-Kč, ale chybí nám „vata“ ve formě proplacené
pojistky v roce 2015 ve výši cca 700000,-Kč, což ve finále znamená ztrátu cca 180000,-Kč
včetně odpisů, po odečtení odpisů pak cca 130000,-Kč

Celkové příjmy TJ KOTVA Braník v roce 2016 byly 2 880 672,- Kč. Celkové výdaje
(včetně odpisů) byly 3 060 127,- Kč, z toho plyne konečná ztáta (včetně odpisů)179 455,- Kč.,
bez odpisů ve výši 52 916,-Kč pak 128 421,-Kč

Celkové hospodaření TJ včetně oddílů pak skončilo přebytkem cca 5000,-Kč. Znamená to
tak, že část prostředků na účtu jsou de facto vázané finance jednotlivých oddílů.¨

Podle metodiky odsouhlasené Finančním úřadem pro Prahu 4 je poměr pro rozdělení
nákladů na hospodářskou a hlavní činnost stanoven podle poměru plochy sloužící k těmto
činnostem. Do nákladů hospodářské činnosti je započteno 82% společných nákladů, které
nelze přesně nákladově rozlišit, např. elektrická energie, plyn, vodné a stočné, nájemné a p. Dále
se do ní zahrnují osobní náklady pracovníků ubytovacích služeb, správcovská činnost, obsluha a
údržba objektů, náklady ekonomického úseku se započítávají 50%. Do nákladů sportovní
činnosti se přiděluje jen 18% těchto nákladů.

Výsledky hospodaření jednotlivých oddílů a účetních středisek jsou uvedeny v následujících
tabulkách:

Hospodaření oddílů v r. 2016
Hospodaření oddílů v r. 2016

oddíl náklady výnosy
Zisk
2016

Ztráta
2016

Na účtu
oddílu
2015

Na účtu
oddílu
2016

OVT 39539 53364 13825  38645 52470

TOM 254931 254950 19  1015 1034

OLT 90435 100885 10450  
-66

783,90
-26

648,90

VAL 93545 123230 29685    

OPT 53098 52081  1017 17813,69 16797

SLA 0 0   1800  

KP 226478 292750 66272  0 66272

celkem 758025 877260 120251 1017 -7510 109925
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Hospodaření oddílů OVT a OLT bylo v loňském roce ziskové, výsledek oddílu kanoepola je
zkreslen, jelikož část přidělené dotace v přibližné výši uvedeného zisku nebyla vyčerpána a byla
vrácena, ale až v lednu 2017 a není ve vyúčtování zohledněna. Rozpočty ostatních oddílu byly
v podstatě vyrovnané.

Podle dohodnutých pravidel se zůstatky(jak zisky, tak ztráty)převádí jednotlivým oddílům do
příštího roku.

VTJ navrhuje hospodaření oddílů za rok 2016 schválit a uzavřít jej ke konci roku včetně
převodu závazků a pohledávek.

Přehled hlavní a hospodářské činnosti v r. 2015

Rozpočet na rok 2017 je opět možné vytvořit stejně jako v minulých letech jen rámcově. Je
navržen jako ziskový. Předpokládáme zejména růst příjmů z ubytování, krátkodobých pronájmů
kempů a nájmů. V tomto směru bych chtěl delegáty seznámit s tím, že máme před uzavřením
smlouvu s klubem dračích lodí z Císařské louky, kdy budou za své členy platit komerční
příspěvky ve výši 3000,-Kč na osobu/rok Za tuto částku budou mít u nás uskladněny lodě a
bodou moci využívat zázemí loděnice. Na druhou stranu na svoje náklady zbudují další molo
pro přístup do vody. Známe také již výši některých krátkodobných pronájmů v kempu, o dalších
pak jednáme, v hlavní sezóně pak počítáme s využitím kempu hlavně pro ubytování.
Očekáváme i příjem od příměstských kempů, které u nás najdou zázemí během letních kempů.
A nedílnou součástí jsou i členské příspěvky, které by již měly být pomalu zaplaceny, ale zatím
zdaleka všechny nejsou.

Na straně příjmů známe i částky dotací, kdy jsme obdrželi 400000,-Kč na rekonstrukci rozvodů
vody, která jž začala probíhat bojlery v kotelně. Další dotace očekáváme od PTÚ na provoz do
výše 50000,- obdrželi jsme dotaci na další ročník seakajakových vyjížděk ve výši 50000,-Kč a
máme přislíbené finance v rámci akcí Sportuj s námi na lyžařský zájezd do Krušných hor, na
Den otevřených dveří a na Rio Botičo, přesnou částku zatím neznáme a rovněž dotaci od ČSK
na Vánoční Sázavu. Další žádosti jsou podané, ale výsledek zatím nevíme. Některé další pak
schválené nebyly i z důvodu nedostatku času na bezchybné zpracování.

U oddílů počítáme s víceméně vyrovnanými rozpočty.

Zpráva o činnosti

V loňském roce se nám podařilo dokončit rekonstrukci tělocvičny dokončením nové podlahy.
Ze získané dotace byla uhrazena většina nákladů, zbylých cca 10000,-Kč pak šlo z pokladny TJ.
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Na začátku října pak došlo ke změně na postu správce ubytovacího zařízení, kdy manžele
Peterovi vystřídala Hana Pazderová, která nám služby fakturuje a personální zajištění obsazení
recepce je plně v její kompetenci. Odpadla nám tak častá starost, jak zajistit ubytovací služby
v případě dovolených a nemocí a navíc bychom měli snížit naše náklady, jelikož již nemusíme
hradit povinné odvody na sociální a zdravotní pojištění. Pokud bude porovnávat výsledky
ubytovny za poslední 3 měsíce roku 2016 z rokem 2015, došlo k přibližně 10% nárůstu tržeb.
Nastolený trend pokračuje i v prvních měsících roku 2017. Začínají se nám opakovaně vracet
někteří ubytování, roste poptávka ze škol a sportovních oddílů. Kapacita pokojů pro dlouhodobě
ubytované je nyní plně využita.

Úklidové služby byly rovněž zajišťovány externě a to panem Posejpalem. Bohužel kvalita
úklidu se v poslední době opět zhoršila, proto uvažujeme o tom, že by nám úklidové služby
rovněž mohla zajistit Hana Pazderová, měla by tak na starost celou budovu jako celek.

Myslím, že většina z Vás již mohla osobně posoudit značné zlepšení služeb v restauraci. A to
jednak co se nabídky a prostředí týče, ale i přístupu personálu.

Pokračuje i spolupráce s veslařským oddílem Smíchov, který u nás využívá dřívější klubovnu
– nyní trenažérovnu, posilovnu a tělocvičnu. Na tomto místě bych chtěl zdůraznit, že při využití
jak tělocvičny či posilovny mají nadále přednost členové TJ. Pokud však zůstanou některé
termíny nevyužity, nabízíme samozřejmě prostory dalším zájemcům. I v trenažérovně je možné
si zacvičit i jako neveslař. Vzhledem k nájmu tady ovšem mají přednost veslaři. Myslím ale, že
není problém se volných hodinách domluvit a na trenažérech si i zajezdit. Prostor je zejména
v dopoledních hodinách. Pokud by si tedy někteří, zvláště naši starší členové trenažéry
vyzkoušet, nebo si na nich pravidelně udržovat kondici, lze se s veslaři domluvit. Asi ideálně
přes výbor TJ. Musím uznat, že jsme před pronájmem těchto prostor měli situaci lépe vysvětlit a
lépe komunikovat se členy TJ. Jakožto služebně nepříliš starý člen TJ vidím hlavně
ekonomickou stránku věci, kdy nám pronájem trenažérovny přináší určité prostředky, zatímco
její využití bylo v minulosti v průběhu roku minimální a žádné prostředky nepřinášelo. Asi jsme
trochu podcenili vztah, který k loděnici chovají zejména dlouholetí členové TJ a že mohou mít
pocit, že o něco přicházejí. Přesto si myslím, že není problémem se sejít v nové lepší restauraci a
že prostředí i obsluha jsou zde příjemní.

V loňském roce také došlo k několika nepříjemným problémům, kdy byla kuchyňka,
klubovna pěšáků využita pro ubytování bez konzultace s OPT a zejména při změně správce
ubytování a najetí na nový systém došlo ke kolizi se schůzí OPT či setkáním seniorů. Jak jsem
již psal v odpovědi na otevřený dopis OPT, VTJ má v úmyslu kuchyňku rozšířit o bývalý pokoj
pana Petery, pokud to dovolí momentální stav financí, či pokud se nám podaří sehnat nějaké
dotační peníze. Kuchyňka by v letošním roce neměla sloužit jako ubytovací kapacita, pokud
dojde nutnosti umístit ubytované i na kuchyňku, dohodli jsme se, že takovou skutečnost bude
VTJ konzultovat s VOPT.

V návaznosti na výše zmíněné, kde jsem v odpovědi na otevřený dopis OPT za VTJ slíbil
pravidelné informování výborů oddílů o finančních tocích zasíláním měsíčních tabulek příjmů a
výdajů, bych se chtěl omluvit za zpoždění. Dnes byly odeslány výsledky za leden a únor. Ovšem
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vzhledem k nutnosti přesně přiřadit některé platby, zejména oddílové příspěvky, jednotlivým
oddílům, dojde i za tyto měsíce ještě k úpravám.

I v letošním roce pokračuje dlouholetý nájem kempu od Povodí Vltavy a to vždy na 6 měsíců
od 1. dubna. S Povodím se nám navíc podařilo domluvit na tom, že v době provozu kempu ho
můžeme dále pronajímat dalším subjektům.

Co se týče sportovní náplně, uspořádala v loňském roce TJ den otevřených dvečí, poměrně
úspěšnou akci, kdy představila činnost TJ a jednotlivých oddílů(loni tedy hlavně OVT) a
umožnila široké veřejnosti vyzkoušet si třeba jízdu na mopřských kajacích.

Další akcí pak bylo 90. výročí TJ spojené s tradičním klubákem. Zde bych chtěl poděkovat za
hlavní organizaci Filipovi Jančarovi a za dobrou spolupráci pak jednotlivým oddílů OVT, OLT,
OPT, Kanoepola i TOM.

Vlastní sportovní a turistická činnost v r. 2017 bude obdobná jako v minulých letech a bude
zajišťována zejména jednotlivými oddíly.

TJ letos znovu uspořádá den otevřených dveří, který bychom chtěli připravit ještě lépe než
ten loňský a rádi bychom opět požádali zástupce jednotlivých oddílu jak o pomoc při
organizování, tak i o představení vlastní činnosti v rámci oddílu. Den otevřených dveří se
uskuteční 15.7.2017. Byli bychom rádi, aby v letošním roce pokračoval trend organizování akcí
napříč mezi oddíly.

Autokemp bude v letošním roce opět otevřen již na začátku dubna. Na jeho přípravu byla již
včera zorganizována brigáda, další se uskuteční příští víkend. Byli bychom rádi, aby se na
zlepšování areálu TJ podílelo co nejvíce osob v rámci svých brigádnických hodin, což se nám
stále nedaří. Máme tu i návrhy za zrušení povinné brigádnické činnosti, ale zatím chybí jakási
sounáležitost s TJ o čemž svědčí i poplatky za neodpracované brigádnické hodiny ve výši přes
30000,-Kč. Stále se nemůžeme spolehnout na to, že pokud brigády nebudou povinné, členové si
je odpracují dobrovolně. Chápu

VTJ se bude i nadále snažit o další zlepšování. Ať už je to další postupná rekonstrukce
budovy zejména havarijních stavů rozvodů, tak abychom mohli pokračovat v nastaveném trendu
a zlepšovali jsme kvalitu nabízených služeb, které by nám měli přinést vyšší návštěvnost a tím i
vyšší příjmy, nebo ať se jedná o činnost sportovní, která by měla být hlavní náplní TJ

areálu Na jedné straně se budeme snažit hledat další úsporná opatření zejména co se týče
výdajů za služby, na druhé straně však stále budeme muset investovat do budovy, tak abychom
mohli v oblasti ubytování nabízet srovnatelnou kvalitu za srovnatelné ceny. Jelikož však
hlavním úkolem TJ je sportovní činnost, budeme se snažit o vyrovnanou, či ziskovou finanční
situací, tak aby sportovní činnost nedotovala ostatní činnosti TJ. Zároveň chceme usilovat o
vyšší aktivitu členů a oddílů na poli sportovním i společenském a o zvýšenou podporu
společných zájmů všech členů KOTVY k čemuž by měla přispět i nově zrekonstruovaná a
nekuřácká restaurace.
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Vzhledem k odstoupení Michala Přibyla z výboru, bude nutné výbor doplnit.
Jelikož se jedná o situaci, ke které došlo těsně před konferencí, vyzval bych asi přítomné
delegáty nejprve o hlasování ohledně způsobu dovolení nového člena výboru.
A to buď dovolením nového člena na dnešní konferenci s tím, že zatím kandiduje pouze z OLT
Tomáš Michal, pokud nevzejde nějaký další kandidát z řad delegátů, či volby uskutečnit
nejpozději do konce dubna per rolam po emailu s tím, že by se mohli přihlásit i další kandidáti.
Osobně se kloním k první variantě.
I nadále bohužel platí, že potřebujeme dotáhnout do pořádku administrativu TJ. Chybí nám stále
některé vnitřní řády a směrnice, stále je nutné zaktualizovat databázi členů a zautomatizování
některých procesů(jako je například zasílání rozpisů členských příspěvků), Tuto činnost nemusí
nutně vykonávat člen výboru, ale může se jí ujmout i dobrovolník z řad členů, loni se to ovšem
nepodařilo a bohužel vše v současném složení a VTJ a časových možnostech jednotlivých členů
není možné zvládnout.
Pouze připomenu, že platí to, co v minulém roce. Fungování Kotvy stojí de facto na dobrovolné
práci Filipa Jančara pro TJ. Bez jeho nasazení by spousta věcí byla v mnohém horším stavu a
loděnice by nevypadala, tak jak momentálně vypadá, i když spousta práce je ještě samozřejmě
před námi. Je asi pravda, že by některé situace mohl řešit diplomatičtěji, ale po vlastní práci ve
škole věnuje téměř všechen svůj volný čas Kotvě, proto na to prosím pamatujte, dřív než
přijdete s nějakou kritikou.

Od loňského roku působí v Kotvě i samostatný oddíl kanoepola. Tady bych chtěl vznést výtku
do vlastních řad a apelovat na to, aby veškeré zápisy byly řádně odesílány na email TJ, aby
mohly být dále rozesílány, tak jak je praxí u ostatních oddílů
V neposlední řadě bych chtěl poděkovat Lubošovi Baklovi za jeho prezentaci Kotvy na
sociálních sítích. Bohužel Luboš se rozhodl jak tuto práci, tak členství v Kotvě ukončit. Sám
navrhl jako svého pokračovatele Tomáše Michala. Chtěl bych se ho tedy zeptat, zda by se byl
této další práci navíc ochoten věnovat. Pokud ne, pak bych rád vyzval přítomné delegáty, zda by
se o prezentaci TJ na sociálních sítích byl ochoten starat někdo z nich.

Petr Laník, 27. 3. 2017
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